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Også Kvinnheringen vil overføra 25.08.2009

Ikkje berre TV Sydvest og Haugesunds Avis vil overføra kommunestyremøte i Kvinnherad direkte. No
har også Kvinnheringen meldt si interesse for eit slikt oppdrag..

 
Redaktør Tomas Bruvik skriv dette til rådmann Trond Sætereng:

 
'Dersom det er slik at kommunestyret skal evaluera og eventuelt vidareføra ei ordning med direkteoverføring av
kommunestyremøta, ønskjer også Kvinnheringen å gje eit tilbod på slik overføring.
Dersom det blir aktuelt, vil overføringa skje på Kvinnheringen sine nettsider.'


